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§ 1 Sammanträdet öppnas 
Ordförande hälsade välkommen till dagens sammanträde och därmed förklarades mötet 
öppnat.  
 
§ 2 Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes med tillägg av en punkt under övriga frågor. 
 
§ 3 Anmälan av protokollsjustering 
Anmäldes att protokoll nr 9: 2007 från sammanträdet den 31 augusti 2007 blivit justerat 
och utsänt. Protokollet lades därmed till handlingarna. 
 
§ 4 Val av justerare till dagens protokoll 
Per Westberg utsågs att jämte ordförande Sigvard Ländin justera dagens protokoll 
den 10 oktober kl. 13.30. 
 
§ 5 Presentation av äldreomsorgens nya avdelningschef 
Äldreomsorgens nya avdelningschef Annica Dominius hälsades välkommen av Rådet. 
Annica gav därefter en presentation av sig själv och sin bakgrund. Kommer närmast från 
Farsta stadsdelsförvaltning där hon arbetat som avdelningschef sedan 2001. Rådets 
ledamöter och ersättare presenterade sig och hoppades på ett gott samarbete i framtiden.  
 
§ 6 Rapport från förtroenderåden 
Hässelgården 
Inget att rapportera för dagen. 
 
Skolörten 
Bengt Arlevind och Kerstin Johansson rapporterade att Skolörtens dag även i år blev en 
välbesökt och mycket uppskattad tillställning för de äldre. Underhållning bjöds i form av 
allsång tillsammans med Anders Lundin med familj och sång och musik av Eddie Oliva. 
Lotterier, kaffe och tårta var också uppskattade inslag under dagen.   
 
§ 7 Inför stadsdelsnämndens sammanträde den 23 oktober 2007 
a) Remiss- Valfrihetssystem inom äldreomsorgen – centralupphandling av vård- och 
omsorgsboenden. 
Annica Dominius föredrog ärendet som varit utsänt till pensionärsrådet. Av ärendet 
framgår att Råcksta sjukhem kommer att omfattas av den första upphandlingen i 
valfrihetssystemet. Rådet framförde i samband med detta önskemål om att få veta lite mer 
om olika upphandlingsformer. Beslutades att förvaltningens upphandlingsansvarige    
ska bjudas in till ett kommande möte i Rådet för att informera om olika 
upphandlingsprocesser och former för detta. 
 
För övrigt påpekade Rådet avseende MAS-ansvaret, att det bör behållas inom nämndens 
område för att få en enhetlig bedömning i alla vård- och omsorgsboenden.   
 
 
 



SID 3 (4) 
 
 

 

s 
b)  Beslut om biståndsbedömning inom äldreomsorgen i Hässelby-Vällingby 
Annica Dominius föredrog ärendet som varit utsänt till pensionärsrådet. Antalet beviljade 
och avslagna ansökningar fanns dock inte med i ärendet men presenterades vid mötet.  
 
Rådet hade inget att erinra mot förvaltningens redovisning av biståndsbedömda beslut. 
 
c) Länsstyrelsens beslut avseende tillsyn vid Hässelgården – Yttrande till Länsstyrelsen 
Annica Dominius redogjorde för Länsstyrelsens tillsyn vid Hässelgården och den kritik 
som framförts vad gäller den sociala dokumentationen, matsituationen och 
anhörigkontakter. Information gavs utifrån det yttrande och den handlingsplan som tagits 
fram för att åtgärda de brister som påtalats av Länsstyrelsen. 
 
Rådet förutsätter att stadsdelsnämnden vidtar omedelbara åtgärder för att motverka den 
kritik och de brister som framförts av Länsstyrelsen. 
 
e) Information om Lex Sarah anmälan 
Annica Dominius informerade om de Lex Sarah anmälningar som inkom från 
hemtjänstpersonal i augusti. En utredning har nu gjorts och kommer att tas upp på nästa 
nämnds sammanträde. Utredningen visar dock att ingen pensionär farit illa utifrån 
anmälningarna. 
 
Rådet förutsätter att nämnden vidtar de åtgärder som behövs utifrån de brister som 
framkommit i Lex Sarah anmälan. 
 
f) Hässelby Gårds äldreboende – Verksamhetsuppföljning av stadens vård- och 
omsorgsboende för äldre 
Gudrun Sjödin informerade om det pågående arbetet med sammanställningen av den 
verksamhetsuppföljning som under sommaren genomförts av förvaltningen vid Hässelby 
Gårds äldreboende. Förvaltningen har bl.a. uppmärksammat att det finns brister i den 
sociala dokumentationen som behöver åtgärdas.  
 
Rådet förutsätter att nämnden vidtar de åtgärder som behövs utifrån de brister som 
framkommit i verksamhetsuppföljningen. 
 
g) Remiss- Ersättningsmodell i valfrihetssystemet 
Annica Dominius informerade om en ny remiss som inkommit denna vecka från 
Kommunstyrelsen. I remissen föreslås en modell för ersättning i ett valfrihetssystem 
avseende vård- och omsorgsboenden för äldre personer (ålderdomshem, gruppboenden 
och sjukhem) som bygger på en fast ersättning i tre nivåer samt en metod för att mäta 
vårdbehovet för den enskilde. Förvaltningen har inte haft möjlighet att påbörja detta 
arbete och har i dagsläget därför inga synpunkter i ärendet.  
 
Rådet anser att remisstiden är alltför kort för att Rådet ska ha möjlighet att diskutera 
ärendet. 
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§ 8 Övrig information från äldreomsorgen 

Annica Dominius informerade: 
• Medborgarmötet med tema äldreomsorg hölls i Prisma den 3 oktober. Mötet var 

välbesökt och trevligt med många aktuella frågor. 
 

• Förslag till ny organisation inom äldreomsorgen håller på att tas fram. 
Chefsområdena ska bl.a. göras tydligare och mindre. 

 
Verksamhetsplanering och budget.2008 
Äldreomsorgen i Hässelby-Vällingby har inför 2008 fått ett tillskott i budgeten med 
31 mkr då andelen äldre i området ökat. Dessa medel ska bl.a. finansiera 
kvalitetshöjningar, nya riktlinjer, bedömningskansli, vikariekostnader, uppsökande 
verksamhet för personer 75 år och äldre och kultur. 
Rådet ser med intresse fram emot de kommande budgetdiskussionerna inför 
verksamhetsplanen 2008.  
 
• Den av nämnden beslutade ”Handlingsplan för organisation och ledning av 

äldreomsorgen i Hässelby-Vällingby stadsdelsförvaltning”, delades ut. 
 
§ 9 Ändring av sammanträdestider 
Då beredningstiden inför nämndens sammanträden förkortats ser förvaltningen det 
nödvändigt att ändra Pensionärsrådets sammanträdestider i oktober och november. Detta 
för att Rådet ska ges möjlighet att lämna synpunkter i ärenden som ska behandlas på 
stadsdelsnämndens sammanträden. 
 
Rådet beslutade att ändra årets återstående sammanträden till följande dagar och 
tider: 
Fredagen den 9 november 2007, kl. 9.00 – 11.00 
Fredagen den 30 november 2007, kl. 9.00 – 11.00  
 
§ 10 Övriga frågor 
* Per-E Bergman hade besökt Öppet hus på Pensionat Kinesen i Blackeberg och ville 
sprida information om detta trevliga ställe som vänder sig till anhörigvårdare i staden. 
 
* Margareta Apelskog hade besökt Öppet hus på Brommageriatriken och informerade om 
alla aktiviteter som hade hållits där. 
 
* Sven Karlsson rekommenderar pensionärer att besöka Gröndals äldreboende som enligt 
Sven serverar Stockholms godaste mat. 
 
§ 11 Sammanträdet avslutas 
Ordförande Sigvard Ländin tackade för dagens möte och förklarade därmed sammanträdet 
avslutat. 
 
Nästa sammanträde äger rum på stadsdelsförvaltningen den 9 november 2007 
kl. 9.00-11.00 i rum Plaisiren.  OBS! Ändrad dag 
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